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Protokół Nr  12/2016 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 28 grudnia 2016 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a)  zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta 

dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz 

niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów o uprawnieniach szkół publicznych 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 

b) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard realizacji inwestycji pod nazwą  
„Przebudowa dróg wraz z budową sieci i przykanalików kanalizacji deszczowej oraz 

drenażu w ulicach Wiślanej, Jana Patrycego, Bolesława Śmiałego, Bolesława 

Krzywoustego, Władysława Jagiełły, Mickiewicza i Dąbrowszczaków w Białogardzie”  

c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard, 

e)  w sprawie uchwały budżetowej na rok 2017, 

f) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard. 

3. Informacja z działalności Komisji Budżetu i Finansów w 2016 roku. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za-5 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 
 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty  uchwał:  

a)  zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta 

dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz 

niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów o uprawnieniach szkół publicznych 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 

Przedstawiła: Monika Szczensnowicz, w/z Naczelnika Wydz. Edukacji i Spraw                                                                

Społecznych  

 

W wyniku braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

b) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard realizacji inwestycji pod nazwą  
„Przebudowa dróg wraz z budową sieci i przykanalików kanalizacji deszczowej oraz 
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drenażu w ulicach Wiślanej, Jana Patrycego, Bolesława Śmiałego, Bolesława 

Krzywoustego, Władysława Jagiełły, Mickiewicza i Dąbrowszczaków w Białogardzie”  

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Inwestycji i Zamówień Publicznych  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak  - pytał co z chodnikiem przy ul. Dąbrowszczaków? 

Burmistrz – odpowiedział, że będzie możliwość w ramach ścieżek rowerowych realizowanych 

w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, gdzie będzie robione ok. 18 km 

ścieżek rowerowych w Białogardzie. 

M.Siwek – stwierdził, że to spora inwestycja 9 mln zł. Dofinansowanie do projektu 

odwadniającego wynosi 85%, Radny pytał  z czego będzie pozostałe dofinansowanie? 

Burmistrz - odpowiedział, że będą się ubiegać o dofinansowanie ze schetynówek, a jak nie 

uda się to z budżetu Miasta. 

M.Siwek – powiedział, iż ma nadzieję, że ta inwestycja nie pochłonie całych środków. 

Burmistrz – odpowiedział, że zaplanowano na tą inwestycję środki a jak będzie 

dofinansowanie to się uwolnią środki i będzie można robić inne ulice. 

J.Andrysiak - upomniał się o swój kwartał ulic: Wyspiańskiego, Baczyńskiego, Norwida, 

Poetów, bo został zapomniany. 

Naczelnik Wydz. IZP – powiedział, że w 2011 roku została zrobiona dokumentacja. 

M.Siwek – stwierdził, że ta uchwała rodzi spore skutki finansowe, Radny pytał czy nie 

powinno być pieczątki Skarbnika?  

Burmistrz – powiedział, że to jest ujęte w budżecie ale powie Pani Skarbnik, aby 

w autopoprawce była pieczęć Pani Skarbnik. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta wprowadzając autopoprawkę 50 zł na 

dotację od Powiatu na Miejską Bibliotekę Publiczną po stronie dochodów 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek – pytał na co konkretnie zostanie przeznaczona kwota 12,5 tys. zł do Młodzieżowego 

Domu Kultury? 

Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że chodzi o utrzymanie klubiku dziecięcego, który działał tydzień 
przed świętami i już nie działa. W tej chwili, kiedy szkoły są nieczynne działa klub 

dziecięcy od godz. 7.00 do 16.00 z wyżywieniem dla dzieci i świetlica artystyczna. To jest 

jedno wspólne przedsięwzięcie dla wszystkich szkół podstawowych w Białogardzie 

i gimnazjów. 

J.Klonowska – pytała czy jest ustalony jakiś wiek uczestników?  

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że do klubiku jest wiek od  3 do 10 lat a do klubu dzieci 

szkolne. Natomiast dla starszaków są świetlice artystyczne. 

M.Siwek – pytał o zwiększone środki na stadion miejski? 

Skarbnik – odpowiedziała, że stadion jest obiektem miejskim, wszelkie koszty na jego 

utrzymanie pokrywa Miasto. Rocznie ta kwota nie może przekroczyć 30 tys. Zł, tylko część 
faktury z 2015 roku zapłacili w 2016 roku. Pod koniec roku chcieli wystawić fakturę za II 

półrocze i  nie mogli, ponieważ mieliśmy plan nie mogliśmy go przekroczyć.   
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Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały z autopoprawką, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

W wyniku braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

e)  w sprawie uchwały budżetowej na rok 2017, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek – pytał skoro mamy inwestycję za 2 mln 300 tys. zł, która pochłonie wszystkie środki 

to co dalej, bo na ten rok nie mamy nic na drogi? 

Burmistrz – odpowiedział, że zobaczymy jak się zamknie rok 2016, może coś zostanie. Poza 

tym staramy się o środki zewnętrzne. 

M.Siwek – pytał na jaki cel kupujemy od Powiatu nieruchomość? 

Burmistrz – odpowiedział, że to techniczna sprawa, musi się odbyć poprzez budżet Miasta 

i Powiatu, ponieważ Inkubator powstał na gruntach Powiatu i to należy uporządkować. 
Pieniądze na projekt wyłożyło miasto Białogard. 

J.Andrysiak – pytał na jaką kwotę planowane są kredyty i pożyczki? 

Skarbnik – odpowiedziała, że na 3 mln zł. 

M.Siwek – stwierdził, że w tym roku uruchomią się dopłaty do basenu. 

Burmistrz – odpowiedział, że tak. W okolicach wszyscy baseny mają. Jak wszędzie są 

zwolennicy i przeciwnicy. Mówiono, że będziemy szkoły zamykać. W tej chwili środki na 

szkoły są zapewnione, przejęliśmy dodatkowo dom kultury. Mamy środki na przebudowę 
ulic, będą budowane ścieżki rowerowe. Generalnie nie odbiegamy od samorządów, które 

nie mają basenu a my mamy i robimy inne rzeczy.  

J.Andrysiak – powiedział, że w Koszalinie w związku z likwidacją umów śmieciowych trzeba 

będzie zatrudnić personel na umowy o pracę. 
Burmistrz – powiedział, że generalnie w  Polsce dziennikarze mają wielki udział w tym, że 

baseny są nacenzurowane. W wielu miejscach były dofinansowania z Unii Europejskiej 

z dofinansowaniem 80%. Generalnie pokazywane jest to jak pomniki, jako głupoty 

samorządowe. Mieliśmy wytykane, że są obozy sportowe a nie ma basenu. Burmistrz 

uważał, że  basen będzie cieszył się powodzeniem wśród  mieszkańców.  

J.Andrysiak – prosił, aby Burmistrz pamiętał o drobnych inwestycjach radnych. 

Z-ca Burmistrza – powiedziała, że basen powstawał 12 lat temu. Z-ca Burmistrza stwierdziła, 

że basen należy pokazywać jako sukces.  

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 
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f) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

W wyniku braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

    g) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. „Wsparcie osób niesamodzielnych 

i niepełnosprawnych z powiatu białogardzkiego i kołobrzeskiego”, nr projektu 

RPZP.07.06.00-32-K020/16 złożonego w ramach konkursu nr RPZP.07.06.00-IP.02-

32-K09/16 Wsparcie rozwoju usług społecznych świadczonych w interesie ogólnym – 

Regionalny Program Operacyjny Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-

2020, 

 Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

W wyniku braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

Ad 3 

Komisja przyjęła do wiadomości, bez uwag informację z działalności Komisji Budżetu 

i Finansów w 2016 roku, stanowiącą załącznik do protokołu. 
 

Ad 4 

W sprawach różnych radni  poruszyli następujące problemy: 

J.Andrysiak – powiedział, że przed świętami zgłosili się mieszkańcy ul. Dąbrowszczaków, 

którzy zbierają podpisy pod nową nazwą ulicy Jana Pawła II. 

Burmistrz – odpowiedział, że większość jest za nazwą  K.Wyszyńskiego, na drugim miejscu za 

Jana Pawła II, dalej za M.Jureckiego. 

Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że należy zastanowić się technicznie nad całością. 
Proponujemy, aby te dwie ulice zmieniły nazwę, dajemy propozycję i ogłaszamy ankietę 
w internecie. Natomiast nie wiadomo ile w tym będzie głosów samych mieszkańców tych 

ulic. Decyzje nie będą podejmowane ostatecznie tylko radnym to powiemy. Wydział 

Finansowy od stycznia będzie roznosić nowe wymiary podatkowe i można zapytać, którą 

z tych nazw chcą wybrać. Rada zajmie stanowisko w tej sprawie.   

J.Andrysiak – zwrócił uwagę na fakt, że firma niechlujnie wstawiła na cmentarzu ławkę 
i zostawiono doły. Radny uważał, że to powinno być zrobione fachowo. 

Burmistrz – powiedział, że przedstawi sprawę Kierownikowi cmentarza. 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.16
00

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 
 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 


